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Zelení hledají nástupce Dany Kuchtové

Josef MARŠÁL, moderátor
--------------------
Strana zelených chce do 7. října navrhnout toho, kdo by mohl nahradit ministryni školství Danu Kuchtovou. Republiková
rada dosud za ministryní stála, ale Dana Kuchtová včera oznámila rezignaci kvůli sporům o peníze z evropských fondů.
Strana ve vládní koalici zůstává, i když někteří zelení jsou proti.
Olga MÁLKOVÁ, redaktorka
--------------------
Zklamání z jednání koaličních partnerů, taková nálada teď panuje v části Strany zelených. Dana Kuchtová má ve straně
stále velkou podporu, zelení ale z vlády zatím neodejdou.
Martin TICHÝ, místopředseda strany /SZ/
--------------------
Jsou zastánci i odpůrci koalice a v této chvíli zastánci jednoznačně převažují.
Olga MÁLKOVÁ, redaktorka
--------------------
Zelení neuvažují ani o tom, že by se vzdali vedení ministerstva školství. O nástupci Kuchtové se zatím jen spekuluje.
Hovoří se o senátorovi Jiřím Zlatuškovi, bývalém rektorovi Univerzity Karlovy Ivanu Wilhelmovi a Františku Korbelovi
nebo Kateřině Jacques ze Strany zelených.
Kateřina JACQUES, předsedkyně poslaneckého klubu /SZ/
--------------------
Pokud se o nějakých jménech uvažuje, tak je samozřejmě třeba, aby o tom ti dotyční věděli a z tohoto pohledu nějaká
jednání běží, nějaké úvahy tady jsou.
Olga MÁLKOVÁ, redaktorka
--------------------
Kuchtové běží poslední dny v ministerském křesle. Příští týden podá rezignaci. Nový ministr školství by podle jejích
slov mohl být jmenován do čtrnácti dnů. Zbývající čas do demise chce premiér Mirek Topolánek využít k jednání o jejím
nástupci. V případě, že ho zelení nenajdou tak rychle, má připraveny náhradní varianty.
Mirek TOPOLÁNEK, předseda vlády /ODS/
--------------------
Pověřím krátkodobě řízením prvního náměstka, což lze, mohu pověřit jiného ministra a vím dokonce, který by to byl,
který by mohl, kdyby to byla delší doba, toto ministerstvo řídit.
Martin BURSÍK, předseda strany /SZ/
--------------------
Je daleko důležitější ta kvalita nežli nějaký termín a nechat se něčím, k něčemu tlačit.
Olga MÁLKOVÁ, redaktorka
--------------------
Podle premiéra výměna ministrů školství nezkomplikuje, ani nezdrží čerpání evropských peněz. U projektu Věda a
výzkum pro inovace je ale potřeba dohody s rektory vysokých škol.
Vlastimil RŮŽIČKA, rektor Vysoké školy chemicko-technologické
--------------------
To je první předpoklad, že to bude osoba, která se v tomto prostředí dokáže orientovat.
Václav HAMPL, rektor Univerzity Karlovy
--------------------
Čerpání zejména toho operačního programu věda a výzkum pro inovace už je zpožděné, že tady ta šance toto zpoždění
ještě zachytit už je, už je zcela minimální.
Olga MÁLKOVÁ, redaktorka
--------------------
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Ani rektoři přitom nechtějí říci, koho by v křesle ministra školství viděli nejraději.


